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Zpráva o činnosti Spolku PASKOV.net od poslední valné hromady
2017-2018

Síť PASKOV.net vznikla ve spolupráci s obcí Paskov v roce 2003, několik let byl chod sítě financován  z
příspěvků obce a sponzorů. V roce 2007 bylo založeno Občanské sdružení pro podporu a rozvoj sítě
PaskovNET, které zajišťovalo provoz sítě. V roce 2015 došlo k  přejmenování na Spolek PASKOV.net,
který se o chod sítě stará nyní. 

K dnešnímu dni má Spolek PASKOV.net 964 řádných členů a 45 zákazníků, kterým se služba fakturuje.

Tým lidí,  kteří se o síť  starají  se  rozrostl  o dva nové členy,  takže je nás již  8.  Vaše administrativní
záležitosti nyní řeší Adéla Svobodová, která nám pomáhá neprohrát válku se všemi těmi papíry, při
instalacích a opravách se nově můžete potkat s novým technikem, Miroslavem Filipem. 

Z důvodu stále  častější  potřeby pokládky optických chrániček,  které často kříží  vjezdy,  chodníky a
silnice  bylo  rozhodnuto  o  zakoupení  vyhledávače  podzemních  vedení  EziCAT  a  zemní  rakety  pro
neřízení protlaky. Celková cena obou zařízení byla zhruba 60 000 Kč.

Vzhledem  k  vyšší  poruchovosti  a  špatné  dostupnosti  náhradních  dílů  pro  „čínskou  neznačkovou“
přenosovou technologii  GEPON jsme hledali  jeji  náhradu.  Po prozkoumání  možností  na trhu jsme
nakonec  zvolili  technologii  GPON  od  společnosti  Huawei.  Stejnou  technologii  používají  i  velcí
telekomunikační operátoři. 
Bylo pořízeno OLT Huawei MA5683T v celkové ceně cca 60 000Kč.
Po zprovoznění technologie jsme přepojili členy na ul. Mírové a postupně přepojovali stávající členy z
oblasti Folvarku a Mitrovic.

Pokračovali  jsme s výstavbou optické sítě „FTTH – Mírová“,  kde jsme osadili  rozvaděče,  zakončili  a
zprovoznili optické přípojky k jednotlivým členům. Také jsme dokončili optickou trasu Městský úřad –
Mírová. Členové na Mírové jsou již připojování technologií GPON. 

Začali jsme s výstavbou optické sítě na sídlišti  Bělská. Aktuálně byly připraveny optické rozvody do
jednotlivých bytů v prvních dvou domech (č.p. 622-625), kde již byla přepojena část členů.
Vybudovali jsme malé „sousedské optické sítě“ na ul. Bělská a Mitrovická. 
Provedli jsme pokládku chrániček v souvislosti se stavbou seniorksého bydlení i tělocvičny. 

I v minulém období jsme pokračovali v přepojování členů připojení pomocí zastaralé technologie v
pásmu 2,4 GHz a také technologie 802.11a (5 GHz). Členové byli ve většině případů přepojování na
nově postavené vysílače s technologií AC. Pro potřeby přepojení členů vznikly nové vysílače na AP
Fovlark, FolvPanel, Horák, Mates, Národního Odboje, Papírenská, Prefa, Rudé Armady, Škola, Za tratí.
Původní vysílače budou demontovány.

Stávající  smlouvě s  poskytovatelem konektivity,  společností  Telconet  s.r.o.,  v  loňském roce  končila
platnost.  Vzhledem  ke  spokojenosti  se  službami  a  také  cenové  výhodnosti  bylo  rozhodnuto  o
podepsání smlouvy na další období.  S podpisem smlouvy souvisí změna předávací bodu datového
okruhu,  který  je  nyní  zakončen  v  budově  ústředny  CETIN  v  Paskově.  Původní  datový  okruh  měl
kapacitu 1 Gbps, nově provozovaný má kapacitu 10 Gbps.

Město Paskov slavilo  750 let  od svého založení  a  jakožto největší  místní  spolek jsme se do oslav
zapojili i my. V rámci oslav dne Města Paskov byla zprovozněna chytrá lavička, která je umístěna před
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paskovským zámkem, nedaleko autobusové zastávky. Občanům města zpříjemňuje čekání, mimo jiné,
volně  přístupným  wifi  připojením  –  hotspotem.  V  rámci  oslav  jsme  se  také  finančně  podíleli  na
velkolepém večerním ohňostroji.

Bohužel jsme se ani v minulém období nevyhnuli výpadkům. Několikahodinový výpadek byl způsoben 
procesní chybou u společnosti CETIN, která nám neoznámila plánované práce na 10Gbps přípojce do 
internetu. Poslední, jen několik dní starý incident, byl způsoben zakolísaním napětí v přenosové 
soustavě ČEZ distribuce, jenž bylo způsobeno místní bouřkou a které způsobilo výpadek jističů v 
budově ZŠ Paskov, kde máme umístěny naše technologie.

Poděkování
Děkujeme všem naším členům za přízeň v minulých letech. Zvláštní poděkování si zaslouží členové,
kteří se aktivně podílejí na rozvoji a udržení chodu spolku nebo je u nich umístěna část infrastruktury
sítě. Velké poděkování patří rovněž městu Paskov, které nás dlouhodobě podporuje při dosahování
našich cílů.

Zpracovala rada Spolku PASKOV.net

Karel Záviský
Předseda spolku

Roman Šafránek
Místopředseda spolku

Jan Krejčí
člen rady spolku

V Paskově dne: 11.5.2018
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